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Raadsvragen - Afghaanse vluchtelingen 
 
Woerden 14 oktober 2021 
 
Geacht college,  
 
De Afghanen die tijdens de aanwezigheid van Nederlandse militairen aldaar bijdroegen aan de veiligheid 
van die militairen en de veiligheid van de Nederlandse journalisten en/of zich inzetten voor mensenrechten 
en andere opbouwprojecten lopen daardoor nu ernstige risico’s en hun levens zijn in gevaar. Inmiddels is 
duidelijk dat binnenkort nog zo’n 2100 van hen een veilig heenkomen krijgen in Nederland en dat in 
afwachting van de behandeling van hun asielaanvraag er goede opvangplaatsen nodig zijn.  
 
In het Vragenuur in de Tweede Kamer van afgelopen dinsdag 12 oktober deed demissionair staatssecretaris 
Broekers-Knol (Justitie en Veiligheid) een dringend beroep op gemeenten om met meer opvangplekken 
over de brug te komen nu de asielcentra meer dan overvol zijn en de noodlocaties die er zijn hooguit 
tijdelijk zouden kunnen zijn. De situatie werd in het vragenuur als ‘nijpend’ geduid. En de nood hoog.  
 
Ik heb de volgende vraag aan het college: 
 
Geeft het college gehoor aan de oproep van de demissionair staatsecretaris? Zo ja, hoe? Zo nee, waarom 
niet? 
 
Wilma de Mooij, WeDo politiek 


